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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Onsdag den 31. august 2022 
KL. 18.30 – 21.00  

Distriktskontoret  

 

Mødeleder: 
 

Sekretær:  
Anders Nielsen 

Fraværende: 
 

Forældrerepræsentanter: , Michelle Lautrup, Tobias Scavenius, Tina Fogdal, Sune Jakobsen, Mette Wøl-
dike, Michael Fuks og Luisa Løv. 
Medarbejderrepræsentanter: Anders Nielsen, Gitte Christensen, Johnny Dahl Nielsen, Christian Ellekrog 
og Tanja Foldager 
Gæster: Magnus Te Pas og Else Marie Holm 

 

Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat  

1 Kommisorium.  Er tilsendt. Kommisorium for den permanente lokaleløsning på Fre-
deriksodde Skole. 
Spørgsmål fra bestyrelsen:  
Hvorfor er det specialbørn der igen skal flyttes?  
Det er en politisk beslutning, at det er specialbørn der 
skal flyttes.  
Drøftelse af fordele og ulemper ved Frederiksodde Skole 
på en eller flere matrikler.  
Der blev fra skolebestyrelsen spurgt ind til, hvordan 
Nørre Allé er tænkt ind. 
Alle var enige om, at bestyrelsen sammen med forvalt-
ningen får en nuanceret dialog om de forskellige mulig-
heder og giver indspark til kommissoriet.   
Efter oplægget var bestyrelsen enige om, at den fort-
satte og insisterende dialog bliver den vigtigste opgave i 
bestyrelsen på den korte og lange bane. 
 

2 Konstituering af den ny 
skolebestyrelse. 

 Sune valgt som formand. 
Mette og Michael blev begge valgt som næstformænd. 

3 Møderække aftales.  25/10, 7/12, 9/2, 11/4 og 23/5. Mulighed for at mødes 
på TEAMS i forhold til budgethøringen i september 
2022. 

4 Offentliggørelse af person-
lige oplysninger. 

 Udfyldt af bestyrelsen og givet til Anders. 

5 Meddelelsesbog. Drøftelse af prin-
cip. 

Gennemgået af Anders. Læringsplanen blev forklaret. 
KRAP tankegangen er også i læringsplanen. Det er et 
prøveår dette skoleår. MeeBook linker til AULA. 
Bestyrelsen nikker ja til dette. 
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6 Årshjul for bestyrelsens ar-
bejde. 

 Kommende punkter. 
Antimobbe-strategi. Anders vil have bestyrelsen til at 
kigge på denne procedurer på kommende bestyrelses-
møde. 
Elevtrivsel. 
Økonomi. 
Elevrådets deltagelse på skolebestyrelsesmøder. 
Andet….. 

7 Fra medarbejderne.  Ros fra medarbejdersiden til den nye bestyrelse og de-
res engagement. 
A har fået to nye fine lokaler, som eleverne er meget til-
fredse med.  

8 Evt.  7/2 Fællesrådsmøde på FOS 

9 Meddelelser.   

    

    

    

    

 
 
 
 
 
 
 


